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Poznań, 21 listopada 2016 r. 

Sz. P. 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

INTERPELACJA 

w sprawie: opuszczonego kiosku na pętli tramwajowej Dębiec. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Na pętli tramwajowej Dębiec, w rejonie punktu ZTM, znajduje się opuszczony kiosk (działka o nr ewid. 

60/06/168). Nie spełnia on funkcji handlowej od dłuższego czasu. 

Zwracam się z prośbą o sprawdzenie możliwości jego wyburzenia. Usunięcie kiosku wpłynęłoby 

pozytywnie na poprawę estetyki w tym miejscu, zapewniło więcej przestrzeni pieszym oraz przyczyniło się do 

poprawy widoczności stacji rowerów miejskich i parkingu rowerowego. 

 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

         Tomasz Wierzbicki 


